
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 3. juni 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 882
Ministeren bedes redegøre for, hvorfor man har hyret Als Research til et nyt
projekt, hvis Kriminalforsorgen og ministeriet angiveligt har ment, at den fagli-
ge kvalitet af firmaets rapport om regeringens bandeexit-program ikke var god
nok, jf. artiklen ”Hemmelig banderapport: Bødskov kaldt i samråd” fra tv2.dk
den 16. maj 2013.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Skaarup (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på dfpesk@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karina Lorentzen Dehnhardt
formand
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